
DATENERFASSUNG FÜR PASSAGIERE AUF FLÜGEN VON/NACH USA
COLLECTION OF DATA FOR PASSENGERS ON FLIGHTS TO/FROM USA
Sehr geehrter Fluggast!

Das "Department of Homeland Security" hat ein Gesetz erlassen, das alle Fluggesellschaften verpflichtet, persönliche Daten ihrer Passagiere auf
Flügen von/nach USA zu registrieren und an die US-Behörden zu übermitteln. Um diesen Anforderungen zu entsprechen, bitten wir Sie, dieses
Formular vollständig auszufüllen und dem Personal am Check-in zu übergeben. Ihre Angaben werden vertraulich behandelt und nicht für 
kommerzielle Zwecke verwendet. Vielen Dank für Ihr Verständnis.

Dear passenger,

the Department of Homeland Security has enacted a law that requires all airlines to record and transmit personal information of its passengers
on flights to/from the United States. In order to meet this requirement, we kindly ask you to complete the form below and hand it over to the
check-in staff. Your information will be kept confidential and not used for commercial purposes. Thank you for your understanding.

PASSAGIERDATEN/PASSENGER DATA:

F: weiblich/female
M: männlich/male

Geschlecht/Sex:

Name/Last name

Hausnummer/Number Straße/Street

Stadt/City

Vorname/First name

Land des Hauptwohnsitzes/Country of residence

Ausstellungsland/Country of issuance

Passnummer/Passport number

Nationalität/Nationality

Ablaufdatum des Reisepasses/Passport expiry date

Geburtsdatum/Date of birth

(z.B/e.g.01JAN1950)

(z.B/e.g.01JAN1950)

Ablaufdatum/Expiry date 

(z.B/e.g.01JAN1950)

Flugnummer/Flight number

PLZ/Zip Code

PASSDATEN/PASSPORT DATA:

VISUM oder AUFENTHALTSERLAUBNIS-DATEN/VISA or PERMANENT RESIDENCE DATA:

Haben Sie ein Visum oder eine Aufenthaltserlaubnis für USA?/
Have you got a visa or a permanent residence permit for USA?

ADRESSE USA*/ADDRESS USA*:

Nummer des Visums oder der Aufenthaltserlaubnis/Visa or alien card number

Provinz/State

Ausstellungsland / Country of issuance

*NICHT erforderlich für US-Bürger, für Inhaber einer dauerhaften Aufenthaltsgenehmigung für die USA und für Passagiere, die über die USA
direkt in ein Drittland weiterreisen./NOT required for U.S. citizens, lawful permanent residents, or persons who are in transit to a location outside
the United States.
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